
Referat fra Spectrums ordinære Generalforsamling 

Mandag 12.juni 2023 

Der sto en samling på Engebret Café 
en dag i juni, så fin som bare det. 
Folket var dresset 
overhode ikke stresset. 
Bare 17 i tallet 
var alle mann alle – og uten Calle. 
Svein ønsket velkommen 
for han skulle presentere dommen. 
Uten å protestere 
ble ChrisNan valgt Nl å referere. 

Haakon Karlsen kunne bereQe 
om siste års budgeQe. 
Referatet var jo bare herlig 
hans bereQelse om styrekuppet særlig. 

Så leste Svein dommen 
for 2022 ganske fullkommen. 
Her var mye skrap 
med masse tap og rikelig med ap. 
Polen var uten like 
slik blir vi ikke rike. 
Dommen var uten anger 
her er vi alle fanger. 

Men Håkon Bjerke bereQer 
at medlemmene alle økonomiske hull teQer 
og Terner Sveins behov for retreQer. 
Så styrekuppet fortseQer 
helt uten skjeleQer og kokeQer. 
Alt er som før 



som seg hør og bør. 

Selv revisor har lite å bereQe. 
Han må siQ godkjent-stempel seQe. 

Årsmøtet undres om vi nye medlemmer skal ha 
og en vurdering om deQe fra styret vil ha. 

Som seg hør og bør 
en skål for våre gamle brør 
som har sluQet å møte 
minnene er dog søte. 

Som så oXe før – en rikNg kavalkade. 
Det gjør ingen skade 
at folk er glade. 
Og vi avsluQet GF’en uten bravade. 
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